
Referat fra bestyrelsesmødet 6.september 2021 

 

1. Åbent Hus-arrangement: det blev en god dag, vejret var ikke med os, det var koldt og 

blæsende. Med dette arrangement håbede vi at kunne samle nuværende, tidligere og evt. 

nye medlemmer til foreningen, hvilket også lykkedes med relativt stor succes, idet ca. 150 

deltagere – nuværende eller tidligere medlemmer samt helt nye interesserede - mødte op. 

 

Bent har lavet ansøgning til Udviklingspuljen, med de faktiske udgifter. 

 

Krolf: De er kun 4 spillere og de skal have mere hjælp til at holde banen fri for langt græs, 

afklippet græs der ligger i store klumper. Karen, Karen Margrethe og Mette rev Krolf banen 

inden Åbent Hus-arrangementet startede. Græsklipningen var helt elendig.  

Krolf er lukket ned nu, starter op igen til april. Bestyrelsen hjælper dem. 

Mette kontakter Morsø Kommune om bedre græsklipning. 

 

Tømreren er endelig gået i gang med udbedringen af skaden. 

 

2. Vinterprogram: Bent har lavet vinterprogrammet og det er godkendt af bestyrelsen. 

Karen Kuchel har bedt om at være fri for at være kontaktperson til mandagsgymnastik.  

Ragna tager over og er også den der opkræver kontingent.  

 

 

3. Næste møde: mandag 27.september kl. 9.30 

 

Ref. Mette Jensen 


